
Referat	fra	årsmøte	i	Bjerkøya	vei-	og	velforening	24.	mai	2018.		

	

Innkallingen	til	årsmøtet	ble	godkjent.		

Atle	Iversen	ble	valgt	til	møteleder.		

De	som	ble	valgt	til	å	skrive	under	protokollen:	Hilde	Iversen	og	Roar	Iversen	

Ingen	saker	har	kommet	inn	til	styret.		

Årsberetningen	ble	lest	opp.	

Arrangement	komiteen	består	pr	i	dag	kun	av	Linda	Chanett	Hafskjold,	hun	er	bortreist	på	st.	hans	så	
noen	må	arrangere	dette.		

Regnskapet	og	budsjettet	gjennomgås	av	Tone	Halvorsen,	vi	har	en	sunn	økonomi	både	i	vei-	og	
velforeningen.	Regnskapet	2017	ble	godkjent	og	budsjettet	for	2018	ble	godkjent.		

Hans	Erik	har	vært	i	kontakt	med	kommunen,	de	sier	at	de	kommer	å	koster	veien	så	fort	de	har	
mulighet.	Det	har	vært	noe	frem	og	tilbake	med	hvem	som	har	ansvaret,	men	de	har	sagt	at	de	skal	
komme	så	fort	som	mulig.	Dette	er	siste	rest	av	vintervedlikeholdet,	og	kommunen	har	ansvaret	for	
vintervedlikeholdet.		

Hilde	Iversen	ble	valgt	inn	som	medlem	i	arrangementkomiteen,	og	Roar	Iversen	ble	valgt	inn	som	
styremedlem	i	styret	i	Bjerkøya	vei	–	og	velforening.		

Til	informasjon:	kantklipping	er	bestilt	av	Empus	i	uke	24/25.	

	

Saker	som	kom	inn	etter	møtet:		

• Utslipp	av	kloakk/overfylt	anlegg	ved	Skøytebrygga.	Her	bør	fylkesmannen	kontaktes,	her	må	
vi	få	fortgang.		

• Vannkvaliteten	på	Bjerkøya	er	blitt	dårligere,	en	fastboende	har	kontaktet	kommunene,	men	
de	mener	det	ikke	er	noe	feil.	Velet	kan	også	kontakte	kommunen	angående	dette.		

• Veien	fra	Finn	Broch	til	Bryggeveien	er	svært	dårlig,	mulig	den	må	oppgraderes	før	arbeidet	
med	kloakkutbedringen	kommer	i	gang.		

• Arbeidet	med	fiber	er	pr	i	dag	satt	på	vent,	det	er	mye	organisering	og	arbeid	som	skal	på	
plass	for	å	få	dette	på	plass.		

• Sandkassen	innerst	i	Barken	mangler	fortsatt	sand	og	lokk.	Ernst	Arne	Henriksen	og	Christian	
Larsen	skal	se	på	dette.	

• Vi	snakket	om	en	boks	til	strøm/tlf	eller	liknende	ved	garasjen	til	Vidar	Liholdt	som	er	
ødelagt,	men	den	har	Vidar	vært	i	kontakt	for	å	få	fikset	selv.		

• Vi	snakket	om	at	vi	kan	søke	om	midler	til	å	oppgradere	lekeplassene,	enten	med	flere	
lekeapparater	eller	ulike	treningsapparater.	Vi	ser	på	arbeidet	og	hvor	vi	evt	kan	søke	midler.		

• Det	er	en	utfordring	med	pukk	øverst	i	«gangveien»	ned	ved	siden	av	Atle	Iversen,	Ernst	Arne	
Henriksen	sier	at	man	kan	løse	utfordringen	ved	å	fylle	på	fresemasse.	Dette	vil	bli	gjort	så	
snart	som	mulig.		

• Mange	kjører	fort	på	øya,	vi	diskuterte	ulike	løsninger	for	å	få	ned	farten,	men	oppfordrer	
alle	til	å	snakke	med	den	det	gjelder.	Evt	få	tak	i	små	skilt	vi	kan	sette	opp	på	utsatte	steder.	
Ref.	Lena	Edvardsen	



	


